
Begrotingsdebat 8-11-2022

Voorzitter,

In het algemeen ziet de begroting er op papier niet eens slecht uit.

Zo ook terug te lezen in het coalitieakkoord en verwerkt in de begroting een redelijk aantal 
speerpunten uit het programma van Rijswijks-Belang, daar zijn we blij mee, uiteindelijk doen we het 
allemaal voor Rijswijk, in het Rijswijks-Belang.

Aandacht voor de Rijswijkse Citymarketing in samenwerking met de BBR, ondernemers en 
verenigingen, ontwikkelen van een nieuw evenementenbeleid, ondersteuning voor  het MBB 
Museum Museum Bescherming en Bevolking, we gaan de slapende reus wakker maken, 
geschiedenisles ten top, het mooiste bewaarde geheim van Rijswijk op de kaart zetten, onze fractie 
kijkt er naar uit.

We de dienstverlening gaan verbeteren, duidelijke en begrijpende teksten produceren en Rijswijk 
beter op de kaart zetten.
Bestrijden cybercrime, aanpak ondermijning regionaal en lokaal, doorlichting bedrijventerrein. ( 
jongstleden gebleken nodig te zijn)

Versterken samenwerken jeugdteam en huisartsen, bestrijden eenzaamheid, intensieve begeleiding 
naar werk, verbeteren verkeersveiligheid, klinkt ons als muziek in de oren.

Opvangcentra voor huisdieren, katten, honden, konijnen, knaagdieren draagt u een warm hart toe en 
geeft aan op dit terrein stappen te willen maken met meer extra ( financiële) ondersteuning.

Onze fractie had graag in deze begroting daar al een voorstel voor gezien. 
De vraag om daar zsm mee te starten, de steun van Rijswijks-Belang heeft u.

Zoals al aangegeven in het Forum vliegen de miljoenen je om de oren. Ook een begrotingsoverschot 
van zo’n 6,7 miljoen.

Rijswijks-Belang maakt zich zorgen over de uitgave hiervan, aangezien we een zeer onzekere tijd 
tegemoet gaan, dit was al goed te zien in de halfjaar rapportage daar waar een groot aantal kosten 
explosief gestegen waren. Onder de noemer van Corona en de oorlog in Oekraïne worden tot op de 
dag van vandaag prijzen extreem verhoogd.

Het liefst zouden wij het overschot van de miljoenen willen veiligstellen tot na de eerste halfjaar 
rapportage en mogelijke kosten onvoorzien hiermee dekken.

Deze gedachte werd snel ingehaald toen onze fractie de ene na de andere motie voorbij zag komen 
met als dekking het begrotingsoverschot.

Rijswijks-Belang is van mening, als we dan miljoenen overschot hebben, geef dat dan  terug aan onze 
inwoners.

“Leuk stuk trouwens in het Groot Rijswijk van wethouder Van Damme”. Woonlasten verlaging geeft 
geld terug aan inwoners.

Maar liefst 2,6% daling van de woonlasten.
Voorzitter, ik mis een hele grote doos met sigaren, met andere woorden een sigaar uit eigen doos.



In 2020 werd 1 van die lasten met 32% verhoogd, in 2021 kwam daar zelfs nog eens 1,5% bovenop. 
Maar voor komend jaar 2023 krijgen Rijswijkers daar 2,6% van terug.

 Joepie.

1 van de extra belastingen in de vorm van een eigen bijdrage is het grofvuil a €12,50 per 3 
kubieke meter. Deze extra belasting ziet Rijswijks-Belang het liefst direct verdwijnen.

Van mening is onze fractie dat dit al verwerkt zit/ hoort te zitten in de afvalstoffenheffing. 

In de praktijk het beeld is ontstaan dat er vooral op meerdere plekken grofvuil gedumpt 
wordt en er meer bij plaatsingen zijn. 

De reden om het nu af te schaffen is omdat de belastingverordening NU op de agenda staat 
en de raad deze moet vaststellen.

Tevens ook een wens uit het coalitieakkoord, maar daar wordt gesproken over het gratis 
ophalen van grofvuil 2 x per jaar. 

Alleen is onze fractie van mening dat gratis niet bestaat. “u hoeft hier niet extra voor te 
betalen zou in onze ogen meer richting de realiteit gaan”.

Al met al hoopt onze fractie op een brede steun vanuit de raad met het Amendement die onze 
fractie heeft rondgestuurd en zal indienen in de 2e termijn.

Om bij het grofvuil te blijven heeft onze fractie ook een motie voorbereid mbt de aanbiedtijden van 
het grofvuil.

Daar staat nu in theorie dat het aanbieden tussen  05.00 en  07.30
s ’morgens moet plaatsvinden.

De praktijk laat zien dat er niet heel veel mensen om deze tijd hun grofvuil aanbieden.

Veel mensen doen het na werktijd in de avond. 

Zelf zou ik het ook niet zo kicken vinden als mijn buurman zijn huis gaat leeghalen om 5.00 
uur in de nacht.

Ook vrijwilligers vinden om die tijd is niet makkelijk om een huis leeg te halen.

Ooit  is deze regel schijnbaar in het leven geroepen met de gedachte dat het andere mensen verleidt 
om hun eigen afval erbij te plaatsen. 

Deze regel nu veel capaciteit en inzet kost van onze handhavers van het niet volgens de regels 
aanbieden van grofvuil.  

Bijplaatsen is strafbaar overigens bij een heterdaad mag er een proces-verbaal worden opgemaakt.



Laten we van de 6 gemeentes waar Avalex bij is aangesloten aansluiten bij de andere 3 gemeentes ( 
Pijnacker-Nootdorp, Leidschendam- Voorburg, en Wassenaar om het aanbieden van grofvuil voor de 
ophaaldag in de avond te mogen laten plaatsvinden.

In de 2e termijn zal onze fractie hier een motie voor indienen.

Voorzitter, we maken even een sprongetje naar communicatie naar gemeente en raad.

De afgelopen periode zijn wij als raad diverse keren onaangenaam verrast door meerdere instanties/ 
organisaties en of  personen., die zonder te overleggen met de gemeente/ gemeenteraad, diverse 
kwetsbare doelgroepen hebben  geplaatst in o.a Hotels en andere locaties.

Of het nu gaat om 28 cliënten van Fonteynenburg in een gebouw aan de Huis Te landelaan.,

60 daklozen in een Rijswijks 4 sterrenhotel in opdracht van inmiddels een ex wethouder uit Den-
Haag,

50 Roemenen in een failliet hotel in de PPP,

Of 50 asielzoekers wederom het 4 sterrenhotel in Rijswijk door het COA geplaatst jongstleden.

Voorzitter, laat ik duidelijk zijn, ongeacht wie, welke organisatie, om welke of wat voor doelgroepen 
het ook gaat, ze horen netjes met de gemeente/ gemeenteraad in gesprek te gaan.

Het ongevraagd zonder enig overleg hier mensen plaatsen zou niet moeten kunnen.
Als u dit blijft toelaten en er niks van gaat vinden, is het einde zoek.

Daarom zal onze fractie in de 2e termijn een motie indienen om wildgroei (ONGEVRAAGD)van 
plaatsing kwetsbare doelgroepen in Rijswijk tegen te gaan.

Aan u om te onderzoeken welke maatregelen hiervoor in het leven geroepen kunnen worden, 
mogelijk een toevoeging in onze APV?

Als laatste punt voor de eerste termijn voorzitter,

Bijna alle partijen hebben de afgelopen periode DonBosco bezocht en kennis gemaakt met deze zeer 
betrokken maatschappelijke organisatie.

Veelal positieve partijfoto’s met positieve berichten over de organisatie DonBosco kwamen voorbij….

In verhouding met wat deze organisatie doet voor de samenleving en het beschikbare subsidie wat 
de gemeente beschikbaar stelt staat niet meer in verhouding.

Ja, er is veel gepraat de afgelopen jaren, echt grote stappen heeft dat niet opgeleverd.

Wellicht heeft u steun nodig vanuit de raad.

In de 2etermijn zal onze fractie een motie indienen om met DonBosco in gesprek te gaan , met een 
positieve verstandhouding  tot een overeenkomst te komen die aansluit/ in verhouding staat met de 
maatschappelijke inzet die de organisatie dag in en dag uit op de mat neerlegt.

Ik dank u



Met vriendelijke groet,

Marc Weterings

Fractievoorzitter Rijswijks-Belang

06 813 85 363

www.rijswijksbelang.nl 

http://www.rijswijksbelang.nl/

